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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.

	1.
	Notifying Member: ECUADOR
If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2):

	2.
	Agency responsible:
Instituto Ecuatoriano de Normalización, INEN (Ecuadorian Standardization Institute)

Baquerizo E8-29 y Almagro
Quito, Ecuador
Tel.:
+593 2 250-1885

Fax:
+593 2 256-7815
Email:
puntocontactoOTCECU@mipro.gob.ec
Website:
http://www.inen.gob.ec
Name and address (including telephone and fax numbers and email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:
Subsecretaría de la Calidad (Under-Secretariat for Quality)
Ministerio de Industrias y Productividad, MIPRO (Ministry of Industry and Productivity)
Yánez Pinzón N26-12, entre Av. Colón y La Niña

Quito, Ecuador

Tel.:
+593 2 394-8760, Ext. 2358

Email:
mmartinez@mipro.gob.ec; 
puntocontactoOTCECU@mipro.gob.ec
Website:
http://www.industrias.gob.ec 

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], other: 

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): HS tariff subheadings 3808.91.19, 3808.92.19, 3808.93.19 and 3808.93.99

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document: Proyecto de REGLAMENTO TÉCNICO ECUATORIANO PRTE INEN 172 "ETIQUETADO DE PLAGUICIDAS E INSECTICIDAS QUÍMICOS" (Draft Technical Regulation of the Ecuadorian Standardization Institute (PRTE INEN) No. 172: "Labelling of chemical pesticides and insecticides") (18 pages, in Spanish). 

	6.
	Description of content: The notified draft Technical Regulation covers the following: Purpose; Scope; Definitions; General labelling requirements; Specific labelling requirements; Sampling; Reference documents; Conformity assessment procedure; Monitoring and inspection authority; Penalty regime; Liability of conformity assessment bodies; and Review and Updating.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: The notified Technical Regulation establishes the requirements governing the labelling of chemical pesticides and insecticides and the form of the labels that must be displayed by containers and packaging intended for hazardous chemicals, with a view to protecting human life, health and safety and the environment and preventing practices likely to mislead and harm users.

It applies to the following domestically produced or imported products that are marketed in Ecuador:
- 
Anti-sprouting products, defoliants, plant-growth regulators and other phytosanitary products;

-
pesticides;
-
insecticides.

	8.
	Relevant documents:
1. Publication where notice appears: http://www.industrias.gob.ec and http://www.inen.gob.ec;

2. Proposal and basic document: PRTE INEN 172 "ETIQUETADO DE PLAGUICIDAS E INSECTICIDAS QUÍMICOS" (Draft Technical Regulation of the Ecuadorian Standardization Institute (PRTE INEN) No. 172: "Labelling of chemical pesticides and insecticides");

3. Publication in which Technical Regulation will be published when adopted: Registro Oficial (Official Journal). 

	9.
	Proposed date of adoption:

Proposed date of entry into force:
	
	90 days as from 6 February 2014.
Six months after adoption.

	10.
	Final date for comments: 7 May 2014

	11.
	Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:

Contact point and/or National enquiry point:

Subsecretaría de la Calidad

Ministerio de Industrias y Productividad, MIPRO

Yánez Pinzón N26-12, entre Av. Colón y La Niña

Quito, Ecuador

Tel.:
+593 2 394-8760, Ext. 2358

Email:
mmartinez@mipro.gob.ec; 
puntocontactoOTCECU@mipro.gob.ec
Website:
http://www.industrias.gob.ec
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贸易技术壁垒委员会                                          原文：西班牙语
通             报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 厄瓜多尔
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：  厄瓜多尔标准化协会（INEN）

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [X  ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [   ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 化学农药和杀虫剂（译者注）
ICS: 65.100                             HS: 38.08

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:  厄瓜多尔标准化协会技术法规草案(PRTE INEN) No. 172：“化学农药和杀虫剂的标签”（18页，西班牙语）

	6.
	内容简述:  通报的技术法规草案涵盖了下列各项：目的；范围；定义；通用标签要求；特殊标签要求；取样；引用文件；合格评定程序；监控和检查机构；处罚制度，合格评定机构的责任，以及审议和更新。 

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:  为了保护人类生命、健康、安全和环境，以及防止误导和损害使用者的行为，通报的技术法规规定了管理化学农药和杀虫剂标签的要求，以及必须通过打算用于危险化学品的容器和包装显示的标签的形式。
本法规适用于在厄瓜多尔销售的下列国产或进口的产品：
· 抗萌产品、脱叶剂、植物生长调节剂，以及其他控制植物病害的产品；
· 农药；
· 杀虫剂。

	8.
	相关文件:   
1. 发表通告的出版物：http://www.industrias.gob.ec和 http://www.inen.gob.ec；
2. 提案和基础文件：厄瓜多尔标准化协会技术法规草案(PRTE INEN) No. 172：“化学农药和杀虫剂的标签”；
3. 批准时将公布技术法规的出版物：Registro Oficial (官方公报)。

	9.
	拟批准日期:  自2014年2月6日起90天
拟生效日期:  批准后六个月

	10.
	提意见截止日期:  2014/05/07

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



